
Hej! 

Jag har tidigare ställt frågor till kommundirektör angående bristerna i upphandling, 
insyn och ekonomisk kontroll i samband med Åsastugorna. I sin senaste återkoppling 
hänvisar hon till Tekniska servicenämnden för flera av frågorna, varför jag nu vänder 
mig direkt till er. 

Jag ber er att besvara följande och även bifoga eventuella relevanta handlingar: 

1. Beslutsunderlag för höjningen av attesträtten 

• Finns det ett formellt beslut i TSN om att höja attesträtten till 750 tkr? 

• Vilket beslutsunderlag låg till grund för detta beslut? 

• Vilken kontrollmekanism fanns på plats för att säkerställa att en sådan höjning inte 
kunde leda till oegentligheter? 

2. Brister i ekonomisk uppföljning 

• I uppföljningsrapporten från februari 2024 ska utgifterna för projektet ha legat på 
100 tkr. Hur kunde en så omfattande beställning genomföras utan att någon i TSN 
reagerade? 

• Fanns det några signaler eller avvikelser i uppföljningen som borde ha 
uppmärksammats tidigare? 

3. Protokoll från Åsastugornas styrelse 

• Kommundirektör uppger att kommunen har haft svårt att få ut styrelseprotokollen 
från Åsastugorna. Vilka formella åtgärder har TSN vidtagit för att säkerställa insyn? 

• Har TSN begärt ut protokollen skriftligen, och i så fall vilka svar har ni fått? 

4. Eventuell bredare granskning 

• Finns det planer på att göra en bredare granskning av upphandlingar och 
ekonomiska beslut inom TSN för att säkerställa att detta inte är ett återkommande 
problem? 

• Om ingen sådan granskning planeras, vilka åtgärder vidtas för att stärka den 
interna kontrollen? 

Jag ber att få ta del av eventuella beslutsunderlag, mötesprotokoll och 
dokumentation som rör dessa frågor enligt offentlighetsprincipen. 

Tacksam för snabbt svar. 

Vänliga hälsningar, Gunnar 

 


